
Vážený pan 

Mgr. Milan Volf  

primátor Statutárního města Kladna 

 

 

Vážený pane primátore,  

obracíme se na Vás v souvislosti s procesem rozšiřování Pražské integrované dopravy 

(PID), do které by nově mělo být zahrnuto rovněž Kladno. V zájmu zajištění co nejvyšší 

kvality této veřejné služby a pozitivního přínosu pro další rozvoj Kladna si Vás 

dovolujeme touto cestou vyzvat k následujícím krokům, které spadají do Vaší 

působnosti: 

 zveřejnění aktuálních informací o stavu přípravy integrace Kladna do PID                  

na webu města Kladna, včetně vedení linek a navrhovaných jízdních řádů; 

 umožnit veřejnosti se k návrhům prostřednictvím Magistrátu města Kladna 

vyjádřit a připomínky veřejnosti předat zástupcům ROPID k zapracování;  

 vyvinout maximální součinnost k zahájení provozu v rámci PID, do které bude 

zahrnuto Kladno i kladenská MHD, již od 1. července 2017;  

 prosadit, aby hlavní páteřní linka nejezdila přes Buštěhrad a tak nedošlo 

k prodloužení jízdní doby velké části spojů mezi Kladnem a Prahou a snížení 

komfortu a bezpečnosti pro cestující; 

 zajistit, aby alespoň některé linky přes Kladno-jih jezdily přes hlavní vlakové 

nádraží (např. místo zajížďky k ČSAD) a tak zlepšily dostupnost vlaku                         

pro obyvatele Kročehlavského sídliště a Sítné. 

Věříme, že svými kroky přispějete k maximálnímu využití příležitostí, které integrace 

do PID pro obyvatele Kladna nabízí.  

S pozdravem 

 

  za Stranu zelených Kladno 

Eva Češpivová, předsedkyně 

            12. dubna 2017 
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